
Jaaroverzicht van een zonevoorzitter. 
 
Een voorbereiding, een handleiding voor de nieuwe zonevoorzitter bestaat niet, en 
dat hoeft ook niet – elke club is specifiek, de zone ook, en elk jaar is anders. Alleen 
het Lionisme is constant, en drijfveer voor het ganse jaar. 
De beste voorbereiding is de vorige voorzitter, in mijn geval Lionsvriend Didier Fonck. 
In zijn voorzittersjaar ben ik met hem samen alle clubs gaan bezoeken. Hij heeft mij 
telkens advies en uitleg gegeven. Ik hoef er niet bij te voegen, dat Didier een heel 
sympathiek gezelschap is, kenmerkend is zijn lionsgedrevenheid, zijn vriendschap 
ende wijze dat hij medeleden begeestert. 
Mijn jaar is ingezet op 02 september, waarbij de nieuwe voorzitters met echtgenotes 
door Fabienne op een diner thuis werden ontvangen, notabene was het mijn 
verjaardag ook. Het was een nuttige en gezellige kennismaking voor allen, een 
avond van spontane vriendschap en oprechte hartelijkheid, een verjaardag die ik 
nooit vergeet. Ook werd toen door Zone 41 een krans neergelegd bij het blazen van 
de 
Last Post onder de Menenpoort. 
Eén na één heb ik de clubs bezocht, telkens was dit een fijne ervaring, een groot 
welkom, en een telkens mooie avond met veel contacten in het goede humeur, en 
bijna in familie. Ik kreeg een serieuze uitleg van de werking van elke club, speciaal 
de sociale werken werden met nodige trots belicht. Vooral in de lokale werking van 
jeugdprojecten op langere termijn konden veel ervaring en mooie resultaten worden 
voorgelegd. Zeer positief is de samenwerking tussen de Kortrijkse clubs, ook voor 
voedselbedeling en daklozenwerking. Elke club heeft zijn beste beentje voorgezet, 
om mij te ontvangen, waarvoor welgemeende dank en appreciatie. 
De eerste zonevergadering nam plaats in mijn club die ik ook stichtte: LC 
Heuvelland. 
Daar kwamen primeurs aan te pas: de eerste was de organisatie van de themathieke 
voorvergaderingen – naast de voorzittersvergadering werden vergaderingen 
georganiseerd met de clubverantwoordelijken en nationaal werk afgevaardigden van 
respectievelijk jeugdthema’s (muziekwedstrijd, taaluitwisseling, Young 
Ambassadoraward, Youth Exchange), sociaal en fundraising. Elkeen leerde van de 
andere clubs, en ik weet dat achteraf er nog onderlinge contacten waren opgemaakt. 
Dit alles was leerzaam voor de betrokkenen, maar ook voor de clubs. 
En werd op die gelegenheid ook de Zonevlag gepresenteerd en verspreid onder de 
clubs. Dit initiatief werd zeker gesmaakt, getuige zijn de vergaderingen en events 
waar met trots deze vlag wordt uitgehangen. Geen enkel ander zone heeft dit. Nog 
enkele andere initiatieven om de clubs dichter bijeen te brengen werden voorgesteld. 
Dank aan LC Heuvelland voor de puike organisatie. 
Op de tweede zonevergadering waren wij te gast bij de zeer goede vrienden van 
Kortrijk Leie, die dit uitstekend hebben gedaan, en werden andere thema’s van wat 
wij intussen gewoon “subvergaderingen” noemden, aangesneden: 
ABC/internet/communicatie, ledenwerving en sociale commissie. In de 
voorzittersvergadering werd waardering voor dit initiatief uitgesproken. Zeker de 
verslagen ervan getuigen van de vele aspecten waarvan te leren valt. Een belangrijk 
item de ganse avond was de Centennial met opruim- en boomplantingsactie. Heb ik 
intussen ook nogmaals gevraagd om de clubverslagen door te sturen naar de zone, 
om die dan gebundeld naar de respectievelijke clubs te forwarden, wat de 
communicatie tussen de clubs bevordert. Ook werd aangedrongen om de 



flashartikels te zenden. Een gemeenschappelijk zone LCIF-project bleek te hoog 
gegrepen. 
Op 26 maart 2017 was Centennial MD-Day met Milieu-opruimingsdag annex 
boomplantactie. Als enige zone werd de locatie vooraf een paar keren veranderd, 
bleven wij in het ongewisse, zodat 2 clubs afhaakten. De Lionsdeviezen hoog in het 
vaandel houdend, heb ik gepoogd er het beste van te maken, en mede door de 
gewaardeerde hulp van LC Ieper Poperinge, is dit wonderwel gelukt. Elke aanwezige 
heeft het méér dan behoorlijk naar zijn zin gehad. Het was een topmoment! Een 
echte familiale lionsdag met het prachtig weer in plus. 
Het kreeftenfestival was dan weer de place to be voor de ganse zone en een stuk 
erbuiten, waar enkel LC Kortrijk Leie de toverformule voor het slagen ervan kent. 
Samen met zone 42 was er de laatste vergadering voor de 41. Er was beslist 
voorheen om geen voorvergaderingen te organiseren. Het was ook weer een 
bijzondere vergadering in de bruisende club van LC Zwevegem. De avond werd 
afgesloten met een conférénce van journalist Fréderic Debossu. 
Volgden nog de districtsconventie en de nationale conventie, maar terug in de zone 
verdient de perfecte organisatie van LC Ronse bij ontvangst van Lions Clubs 
International President Chancellor Bob Corlew en héél grote pluim. 
En dan was er de wereldconventie van Chicago dat elkeen op zijn manier 
meebeleefde. 
Ik kan elkeen hard aanraden een jaar zonevoorzitterschap te ambiëren. Het verhoogt 
het respect in de vereniging, men krijgt een overzicht van heel wat die er gebeurt, het 
lionisme begrijpt men beter en men leert zoveel echt fijne lionsvrienden kennen. 
Onder hen moet ik er een paar heel dankbaar zijn: mijn eigen club LC Heuvelland die 
mij de kans gaf, voorganger Didier, gewestvoorzitter Peter, waar je altijd terecht kan, 
die anticipeert, en wiens eigen stijl door elkeen geapprecieerd wordt. Onze 
gouverneur Patrik, gepokt en gemazeld door het Lionisme, is een Lionsvriend, een 
rots in de branding, iemand die altijd oplossingen biedt en elkeen tracht te voldoen. 
Er zijn ook lionsvrienden die discreet paraat staan om te helpen, ik denk aan André 
Goethals en aan anderen. En dan zijn er de clubvoorzitters en mijn secretaris: met 
allen was het een privilege maar heel erg aangenaam te mogen samenwerken, en 
alle leden; heel erg bedankt …en we serve. 
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